

建造業

Construction Industry



金獎
Gold Award



金門建築有限公司 - 維多利亞公園游泳池重建工程

Gammon Construction Limited - Redevelopment of Victoria Park Swimming Pool Complex

維多利亞公園游泳池重建工程團隊在施工期間採用創新及高效的隔音設備和環保措施，積極參與社區活動及與各持份者溝通，令該工程在施工期達到環保標準。

During construction, the Redevelopment of Victoria Park Swimming Pool Complex project team has implemented innovative and highly efficient noise control and environmental measures; participated actively in community events and communicated effectively with stakeholders, which enabled the construction site to reach the environmental standard.



施工期間使用膠布及圍板保護樹木，亦在圍板加設開口以利通風。
During construction, plastic sheets and hoarding were used to protect trees. Additional openings at tree hoardings were used to improve ventilation.



施工期間使用隔音墊，以減少噪音對附近居民的影響。
During construction, acoustic mats were used to minimize noise impacts to nearby residents.



在進行撞擊式打樁時，特別加裝雙層隔音屏障，總噪音量約減少了15分貝。
Additional acoustic barrier was incorporated with Acoustic Enclosure in percussive piling. Total noise reduction was about 15 dB(A).



派發有關工程及污染減排措施的通訊給附近居民。
Newsletters regarding the construction and pollution abatement measures were distributed to adjacent residents.